
Протокол № 34
засідання постійної комісії обласної ради з питань власності

від 06 грудня 2018 року                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:
голова постійної комісії – Чудний О.В.;
заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.;
секретар постійної комісії - Сорока П.В;
члени постійної комісії:  Савченко С.В., Каспров К.В.

Відсутні:
члени  постійно  комісії:  Бевзенко  М.В.,  Бублик  Я.В.,

Голобородько О.В., Руденко Д.П.

Присутні запрошені:

Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради;

Рибальченко Олег Миколайович - директор департаменту охорони 
здоров'я;

Шеремет  Сергій  Вікторович  -  директор  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації;

Живага Світлана Борисівна –  заступник начальника служби у справах
дітей облдержадміністрації;

Ілик  Роман  Ігорович  –  генеральний  директор  ОКВП «Дніпро-
Кіровоград»;

Коваленко  Ігор  Васильович  –  голова  правління  ПАТ «Пересувна
механізована колона 37»;

Рибак  Наталія  Миколаївна  -  головний  бухгалтер  ПАТ «Пересувна
механізована колона 37»;

Лисенко  Юрій  Петрович –  директор  комунального  закладу  “Центр
соціально-психологічної реабілітації дітей” Кіровоградської обласної ради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про керівника Кіровоградської дитячої обласної лікарні.
Інформує:  Чудний  Олександр  Васильович  -  голова  постійної  комісії

обласної ради з питань власності.



 
2.  Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  22  грудня

2017 року № 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.
Інформує:  Шеремет  Сергій  Вікторович  -  директор  департаменту

фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації.

3. Про обласний бюджет на 2019 рік.
Інформує:  Шеремет  Сергій  Вікторович  -  директор  департаменту

фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації.
 

4. Про звернення ПАТ «Пересувна механізована колона 37» щодо 
передачі каналізаційних мереж.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

5.  Про  звернення  представника  Уповноваженого  Верховної  Ради
України  з  прав  людини  у  південних  областях  про  результати
моніторингову  візиту  до  комунального  закладу  “Центр  соціально-
психологічної реабілітації дітей” Кіровоградської обласної ради.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

6. Про безоплатну передачу майна.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.

7. Про позичку майна спільної власності територіальних громад сіл,
селищ і міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

8.  Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної
власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

9. Про  внесення  змін  до  окремих  рішень  обласної  ради  щодо
створення комунальних некомерційних підприємств.

Інформує: Шепель Андрій Володимирович – начальник управління 
майном виконавчого апарату обласної ради.

ХІД ЗАСІДАННЯ:

1. Про керівника Кіровоградської дитячої обласної лікарні.
З  інформацією  виступив:  Чудний  О.В.  -  голова  постійної  комісії

обласної ради з питань власності. 



Вирішили:     Прийняти  рішення № 457 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).
2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року

№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.
З інформацією виступив: Шеремет С.В. - директор департаменту фінансів

Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 458 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

3.  Про обласний бюджет на 2019 рік.
З інформацією виступив: Шеремет С.В. - директор департаменту фінансів

Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 459 (додається).  
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

4.  Про  звернення  ПАТ  “Пересувна  механізована  колона  37”  щодо
передачі каналізаційних мереж.

З інформацією виступив:  Шепель А.В.  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Арсірій В.В., Сорока П.В.
Давали пояснення: Коваленко І.В., Рибак Н.М., Ілик Р.І.
Чудний О.В. поставив на голосування питання щодо надання згоди на

передачу до спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області
на  баланс  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  каналізаційних  мереж  гуртожитку,
розташованого у м. Кропивницький по вул. Генерала Родимцева, 98а. 

Голосували: “За” – 0;
“Проти” - 4 (Арсірій В.В., Савченко С.В., Сорока П.В., Чудний О.В.);
“Утримались” - 1 (Каспров К.В.).
Рішення не прийнято.

5. Про  звернення  представника  Уповноваженого  Верховної  Ради
України з прав людини у південних областях про результати моніторингову
візиту до комунального закладу “Центр соціально-психологічної реабілітації
дітей” Кіровоградської обласної ради.

З інформацією виступив:  Шепель А.В.  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Арісірій В.В., Сорока П.В.
Давали пояснення: Лисенко Ю.П., Живага С.Б.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 460 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

6. Про безоплатну передачу майна.
З   інформацією виступив: Шепель А.В.  – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 461 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).



7.  Про позичку майна спільної власності територіальних громад сіл,
селищ і міст області.

З   інформацією виступив: Шепель А.В.  – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 462 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

8. Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної
власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.

З   інформацією виступив: Шепель А.В.  – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення 463 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

9. Про  внесення  змін  до  окремих  рішень  обласної  ради  щодо
створення комунальних некомерційних підприємств.

З   інформацією виступив: Шепель А.В.  – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти рішення № 464 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

Голова постійної комісії                                                           О.Чудний

Секретар постійної комісії                                                       П.Сорока


